



Protokoll styrelsemöte S25 2010-10-05

Närvaro:	Sofia Mattsson	Ordförande
	Daniel Perván	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Carl Cristian Arlock	Källarmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Mazdak Farzone	Sexmästare, f.o.m §7 Beslutsuppföljning
	Mikael Rudner	Industrimästare
	Albin Rosberg	SRD-ordförande
	Fredrik Karlsson	Programmästare
	Sofie Eliasson	Øverphøs

- §1 TFMÖ Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet öppnat, 12.08.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Inga.
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan ändringar.
- §5 Föregående mötesprotokoll Styrelsen **beslöt** att godkänna protokoll S21.
- §6 Information från Kåren Ingen information från Kåren då inga av Kårens representanter är närvarande.
- §7 Beslutsuppföljning Styrelsen **beslöt** att bordlägga punkten om *policydokument* till S26. Styrelsen **beslöt** att bordlägga punkten om *skyltning till iDét* till S27. Styrelsen **beslöt** att bordlägga punkten om *utlåningspolicy* till S26. Styrelsen **beslöt** att bordlägga punkten om *uppdatering av bordershop* till S29.

Microvågsugnar

Sofia M. har pratat med Cedervall och kommit fram till att inget kommer att hända från LTHs sida innan allt är bestämt med lärandemiljöprojektet (d.v.s. ombyggnaden av E-huset). Sofia menar att man måhända bör skjuta upp punkten tills det kommer klara besked ifrån LTH, då hon vill att LTH ska stå för kostna-



derna för microprojektet. Anders E. funderar, då han menar att detta kan ta för lång tid, ifall det inte är möjligt för sektionen att köpa in microvågsugarna nu och sedan fakturera LTH efteråt. Dessvärre är det ganska osäkert om LTH kommer tillåta detta då de antagligen skulle kunna köpa in dessa billigare än vad sektionen kan.

Styrelsen **beslöt** att skjuta fram punkten om *microvågsugnar* till S28 där styrelsen ska bestämma ifall man ska köpa in microvågsugarna utan LTH eller vänta tills att de blir klara.

Köksregler

Anders E. berättar att folk har aningen förundrade när de inte får komma in i köket, men har oftast accepterat det snällt. Daniel P. påpekar dock att folk som han har pratat med har varit relativt bittra över att det inte är möjligt för funktionärer att hämta ut bestick längre. Styrelsen diskuterar detta och vissa menar att det dessutom har varit ett stort problem med svinn av bestick från köket där det t.o.m har förekommit att folk har slängt bestick i soptunnan. Andra menar dock att även om detta svinn måste förbättras, så måste det prioriteras att hålla funktionärerna glada.

Styrelsen **beslöt** att styrelsen ska skriva ihop ett långt och argt mail som ska skickas ut till alla funktionärer att det nu kommer göras en testperiod där begränsad mängd bestick kommer finnas att hämtas ut från Café, och ifall detta inte sköts kommer besticken att plockas bort.

Styrelsen **beslöt** att skjuta fram punkten om *köksregler* för utvärdering till S28.

Annons i D'du

Annonsen hamnade i D'du. Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:



#	Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
18	Sofia M.	Policydokument	S10 2009	S26 2010
3	CC, Sofia	Skyltning till iDét	S17 2010	S27 2010
4	KM, SexM	Uppd. utlåningspolicy	S18 2010	S26 2010
5	CC, Sofia M.	Micro/Cedervall	S19 2010	S28 2010
7	Anders E.	Uppd. Bordershop	S20 2010	S29 2010
8	Anders E.	Inköp av kyl och frys	S22 2010	S26 2010
10	Anders E.	Mötesplanerare FM	S24 2010	S26 2010
11	Anders E.	Köksregler	S24 2010	S28 2010
12	Sofia M.	FUF	S25 2010	S26 2010
13	Daniel P.	Spam i maillådan	S25 2010	S26 2010

§8 Utskottsrapporter

Albin R.

Hade inget att rapportera.

Daniel P.

Har inte gjort något förutom skickat en massa mail till artisterna angående affischer.

Carl. C. A.

Hade inget att rapportera.

Sofie E.

Har kollat ouverallestatus.

Fredrik A.

Hade inget att rapportera.

Anders E.

Har haft Café-tackfest och den var lyckad.

Mazdak F.

Har haft alumnimöte och berättar att det kommer bli en Alumni/Oktoberfest-förfest till ET-slasquen som dessutom kommer köra på temat Tour de Gasque där olika Sexmästare kommer stå och hålla i sin egen bar.

Mikael R.

Berättar att Axis dessvärre inte vill bli huvudsponsorer för nuvarande.

Fredrik K

Har fått mail från Elektros Entertainer och de har planerat att göra en ölresa med F, varför vi kommer att bli tvungna att genomföra våran potentiella ölresa själva.

§9 Ekonomisk status

Inget nytt att rapportera.

§10 Förbundet Unga
Forskare

Fredrik A. får brainfart.

Styrelsen diskuterar vad ett medlemskap faktiskt skulle innebä-



ra och ifall det är värt pengarna att delvis bryta mot sin policy angående utskick av mail till medlemmarna.

Styrelsen **beslöt** att Sofia M. ska kontakta ordförande Anders på W-sektionen igen för mer information och sedan rapportera på S26

§11 Meddelanden

Albin R.

Berättar att MAMA01, i årskurs 1 för C läggs ner och ersätts med en ny kurs Interaktionsdesign, grundkurs 7,5 hp. Kursen Människa och Datorinteraktion, MAM061 i årskurs 2 för C utgår och ersätts av Avancerad Interaktionsdesign, MAMN01

Fredrik K.

Berättar att det snart är Sångarstrid.

Mazdak F.

Berättar att det finns glass i kylan.

Mikael R.

Berättar att Sofia M. är snäll för att hon tar med bullar.

§12 Övrigt

Daniel P.

Tar upp att det inte är uppskattat med mailen som skickas till de allmänna mailinglistorna som kan fås av Per F. då det går emot styrelsens policy och används allt för ofta som ett sätt att gå runt styrelsen.

Styrelsen **beslöt** att Daniel P. ska skicka ett mail till Per F. och förklara situationen. Detta ska rapporteras på S26.

Mikael R.

Berättar att han har fått samarbetsavtalet skrivet och att han ska maila ut det till styrelsen. Läs!

§13 OFMA

Ordförande Sofia Mattsson förklarade mötet avslutat klockan 13.04

Vid protokollet

Justeras

Daniel Perván
Sekreterare

Sofia Mattsson
Ordförande